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اخبار  كوتاه

مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران خبر داد؛

امکان بهره مندی ايرلاين های کشور از باند فرودگاه رامسر
گروه راه و مسـكن: رئيس هيات مديره و مديرعامل شـركت 
فـرودگاه هـا و ناوبری هوايی ايـران در آيين افتتاح دو پروژه 
فرودگاهی اسـتان مازندران گفت: با افتتاح باند بتنی جديد 
فرودگاه رامسـر، امكان استفاده 16 ايرلاين كشور با نشست 
و برخاسـت 70 درصـد ناوگان هوايـی در اين فرودگاه فراهم 

شد.
به گزارش وزارت راه و شهرس��ازی، س��یاوش امیرمکری در 
آیین افتتاح باند جدید فرودگاه رامسر با اشاره به مصوبه دولت 
تدبیر و امید مبنی بر تعیین سه لکه به عنوان منطقه آزاد افزود:  
نق��ش ف��رودگاه رامس��ر در کنار این اتفاق به عنوان پیش��ران 
گردشگری در سطوح داخلی و بین المللی اقتصاد گردشگری 

منطقه حایز اهمیت اس��ت.
وی گفت : با توجه به ظرفیت بالای گردشگری منطقه از نظر 
تاریخی ، تفریحی ، فرهنگی و طبیعی ، از طرح توسعه فرودگاه 
رامس��ر می توان در جهت جذب گردش��گران از کش��ورهای 
مختلف اس��لامی خصوصا از حوزه خلیج فارس بهره برداری 

ک��رد.
مدیر عامل ش��رکت فرودگاه ها و ناوبری کش��ور با اش��اره به 
ظرفیت بالای گردشگری و صنایع ۲ استان هم جوار مازندران 
و گیلان گفت: ش��بکه پروازهای مش��هد، اهواز، ایلام، تبریز 
،شیراز، کرمانشاه و کیش و همچنین  مقاصد پروازی خارجی 
در نج��ف، دوح��ه قطر و آس��تاراخان نقط��ه عطفی در اعتلای 

گردش��گری اس��لامی این منطقه به ش��مار می رود.  
امیر مکری در خصوص باند جدید فرودگاه رامسر هم گفت : با 
افتتاح این باند از این پس امکان پذیرش هواپیماهای باریک 
پیکر با ظرفیت ۱۵۰ مسافر در این  فرودگاه فراهم شده است. 
وی  همچنین احداث یک و نیم هکتار و ایجاد موج شکن بتنی 
با عرض ۷۰ متر احداث و ۲ دهنه پل به طول ۲۱۰ متر ، احداث 

تاکس��ی وی ب��ه طول ۱۱ ه��زار و ۶۰۰ مترمربع و نصب چراغ 
روش��نایی را از دیگر مش��خصات این طرح دانس��ت.

عملیات اجرایی طرح توس��عه ملی فرودگاه رامس��ر از س��ال 
۱۳۸۸ آغ��از ش��د و طبق وعده مس��ئولان وقت ق��رار بود این 
طرح به مدت ۲ سال به بهره برداری برسد ولی بنا به دلایلی 
از جمل��ه کمب��ود اعتب��ار و نی��ز وجود برخ��ی از موانع این طرح 
به س��رانجام نرس��ید و نیمه کاره باقی ماند. طرح توس��عه باند 
فرودگاه رامس��ر از یک هزار و ۵۰۰ متر به ۲ هزار و ۷۵۰ متر، 
ساخت پایانه جدید، ساختمان های جانبی،  اختصاص ۴۰ هکتار 

زمین برای اس��تقرار دس��تگاه کمک ناوبری و سالن ترانزیت از 
مهمترین مشخصات این طرح بوده است. فرودگاه شهرستان 
گردشگرپذیر رامسر با قدمتی بیش از۵۰ سال یکی از زیباترین 
فرودگاه های شمال کشور است که در ضلع شمالی شهر و در 
حاش��یه دریا خزر قرار دارد و طبق اس��ناد موجود س��اخت آن به 

س��ال ۱۳۴۲ باز می گردد .
شهرس��تان ۸۰ هزار نفری رامس��ر به دلیل موقعیت های خاصی 
گردش��گری و آب و هوایی همه س��اله پذیرای میلیونها مس��افر 
و گردش��گر داخلی و خارجی اس��ت. او افزود: پیش از این فقط 

۲ ایرلاین امکان پرواز به رامس��ر را داش��تند، اما اکنون با افتتاح 
ای��ن بان��د ۱۶ ایرلاین  و ۷۰ درصد ناوگان هوایی کش��ور امکان 
برقراری پرواز را به رامس��ر دارند که هدیه ای بزرگ برای مردم 

این استان است.
افزایش هشت برابری خطوط پروازی هدیه دولت  � 

ب���ه م���ردم غ���رب مازن���دران
همچنین محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی در آیین بهره  برداری 
از باند جدید فرودگاه رامس��ر در اس��تان مازندران گفت :  افزایش 
هشت برابری خطوط پروازی در فرودگاه رامسر به معنای افزایش 
خدم��ات رس��انی قاب��ل لمس دولت برای م��ردم و بهره مندی از 
خدمات مناسب است. وی افزود:   فرودگاه رامسر به عنوان یکی 
از قطب های گردشگری کشور و میزبان کنوانسیون بین الملی 
تالاب ها نقش مهمی در جهت رونق و شکوفایی غرب مازندران 
و شرق گیلان ایفا می کند. اسلامی روزهای تعطیلی این فرودگاه 
و محدودیت های اعمال شده برای ان را برای مردم این منطقه 
ناخوشایند توصیف کرد و افزود: با توجه به اینکه توسعه فرودگاه 
به صورت گام به گام انجام می شود رفع موانع باقی مانده را نیز 
از اقدامات پیش روی دولت خواند. وزیر راه و شهرسازی با بیان 
اینکه برای مدتی با اعمال محدودیت ها پرواز در فرودگاه رامسر 
متوقف ش��د، افزود: در جریان اقدامات انجام ش��ده برای برطرف 
ک��ردن موان��ع باند جدی��د و ایمنی  پروازه ها مدتی پروازها انجام 
نگرفت ولی روز دوشنبه اولین پرواز ایرباس به این فرودگاه انجام 
ش��ده که امیدوارم به مرور تمامی ۱۶ خط پروازی برای آس��ایش 
مردم در دس��ترس مردم قرار گیرد. عملیات اجرایی طرح توس��عه 
ملی فرودگاه رامسر از سال ۱۳۸۸ آغاز شد و طبق وعده مسئولان 
وقت قرار بود این طرح به مدت ۲ سال به بهره برداری برسد ولی 
بنا به دلایلی از جمله کمبود اعتبار و نیز وجود برخی از موانع این 

طرح به سرانجام نرسید و نیمه کاره باقی ماند. 
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زيربنايی

۵ هزار کیلومتر راه در حال بهسازی استبورس مسکن آماده طرح در صحن دولت
معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه سرمایه گذاری در بورس مسکن می تواند 
با کمترین سرمایه از طریق خرید یونیت انجام شود، گفت: عرضه پروژه های مسکن 
و حمل و نقل آماده طرح در صحن دولت است.محمود محمودزاده در گفت وگو با 
ایسنا، درباره آخرین وضعیت موضوع بورس مسکن و حمل و نقل که طی روزهای 
اخیر مطرح شده گفت: در بحث بورس مسکن موضوع اصلی صندوق های زمین و 
ساختمان است که یک مشکل آیین نامه ای داشت و به همین دلیل سال ها متوقف 
بود. این اصلاح آیین نامه در کمیس��یون تخصصی دولت انجام ش��د. حال باید در 

صحن دولت مطرح ش��ود تا بتوانیم پروژه هایی را از طریق بورس معرفی کنیم.وی افزود: ما می توانیم پروژه های 
متعددی را با راه اندازی این سیس��تم در بورس معرفی کنیم و امکان تقویت آن نیز وجود دارد.محمودزاده با بیان 
اینکه سرمایه گذاری در بورس مسکن می تواند با کمترین سرمایه انجام شود گفت: عرضه پروژه ها به صورت متری 
خواهد بود و در واقع متقاضیان می توانند یونیتهای بورس را خریداری کنند.معاون وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: 
مس��کن همیش��ه ارزش افزوده خود را دارد و ضرر در آن نیس��ت. پروژه های مسکونی، سرمایه گذاری بلندمدت تری 

نسبت به سایر سرمایه گذاری ها است و بازدهی خوبی را هم خواهد داشت.

رئیس سازمان راهداری گفت: طرح سراسری ارتقای کیفی روکش آسفالت راه های 
ش��ریانی کش��ور با اعتبار دو هزار میلیارد تومان برای بهبود وضعیت راه ها در س��طح 
۵ هزار کیلومتر از راه های کشور در حال اجراست.عبدالهاشم حسن نیا در گفتگو با 
صدا و سیما، افزود: با توجه به بارش شدید باران و برف در دو سال گذشته، جاده های 
کش��ور آس��یب زیادی دیدند و مطالعات س��امانه مدیریت روسازی راه های شریانی 
کشور )PMS( که پیش از عید امسال انجام شد، نشان می دهد ۱۸ هزار کیلومتر از 
بزرگراهها، ۲۰ هزار کیلومتر از راه های اصلی و ۲ هزار و ۴۰۰ کیلومتر از اتوبان های 

کشور دچار مشکل هستند.معاون وزیر راه و شهرسازی اضافه کرد: امسال با تخصیص دو هزار میلیارد تومان اعتبار 
برای ارتقای کیفی راه های کش��ور، عملیات بهس��ازی در ۵ هزار کیلومتر از راه ها در دس��تور کار اس��ت و هم اکنون 
۳۵۰ کارگاه ارتقای کیفیت آسفالت در سطح جاده های کشور بخصوص راه های شریانی و کریدور های اصلی نظیر 
بندرعباس – تهران، اصفهان – شیراز، بوشهر – تهران، تهران – تبریز و تهران – مشهد مشغول فعالیت ترمیم و 
بهسازی هستند.وی با اعلام اینکه این فرایند و عملیات، تا پایان آبان امسال ادامه خواهد داشت گفت: در این عملیات 

گسترده علاوه بر امکانات سازمان راهداری از پتانسیل بخش خصوصی نیز استفاده کرده ایم.
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عضو اتاق تهران تاکید کرد؛

واردات نهاده، پیش شرط کنترل بازار مرغ و تخم مرغ
گروه اصناف و كشـاورزی: نايب رئيس كميسيون كشاورزی 
و صنايع تبديلی اتاق بازرگانی تهران معتقد اسـت: اكنون 
بـا توجـه به شـيوع ويروس كرونا در جهـان، امكان دارد در 
نيمه دوم امسال در تامين نهاده های صنعت مرغ و تخم مرغ 
كشـور با مشـكلات جدی روبرو شـويم، بنابراين در 6 ماهه 
نخسـت سـال 99 اقدامـات لازم بـرای واردات اين نهاده ها 

بايد انجام شود.
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
تهران،» مهدی معصومی اصفهانی« در نشست آنلاین و ویدئو 
کنفرانس کمیس��یون کش��اورزی با بیان اینکه از ابتدای انقلاب 
تاکن��ون، دولت ها خ��ود را ملزم به دخالت در تصمیم گیری ها در 
صنعت مرغ و تخم مرغ کشور دانسته و به تشکل های این بخش 
بها داده نش��ده، افزود: اختیار عملکرد تش��کل های این صنعت 
همواره تا زمانی مورد توجه بوده که تشکل ها در چارچوب منافع 

دولت حرکت کرده باشند. 
وی تصریح کرد: اتحادیه ها و انجمن های مرتبط با صنعت مرغ 
و تخم مرغ کشور، عملا به کارگزار دولت تبدیل شده اند و به هر 
میزان که دولت تشخیص دهد، تولید و صادرات در این صنعت 
باید ایجاد ش��ود و قیمت ها را نیز دولت دیکته می کند.معصومی 
افزود: اکنون ۲۰ هزار مرغ دار در کشور به ثبت رسیده و افزود: این 
صنعت هیچ گاه رش��د اقتصادی نداش��ته و کارآفرینان این بخش 
علاوه بر آنکه همچنان به بانک ها بدهی دارند، نتوانسته اند ذخایر 

مالی مناسبی نیز داشته باشند.
عضو هیات نمایندگان اتاق تهران گفت: اقدامی که تشکل های 
حوزه مرغ و تخم مرغ کشور می توانند انجام دهند، تذکر به دولت 
است و اینکه دستگاه های دولتی در تصمیمات خود دقت بیشتری 

به خرج دهند.

آزادی صادرات مرغ زنده تا اطلاع ثانوی  � 
در ادامه مهدی کاظم نژاد معاون توسعه صنایع تبدیلی وزارت 
جهاد کشاورزی نیز در جلسه یاد شده از آزاد سازی صادرات مرغ 
زنده تا اطلاع ثانوی خبر داد و گفت: وزارت جهاد کش��اورزی 
مخالف سرس��خت ممنوعیت های صادراتی است.وی پیرامون 
صادرات مرغ توضیح داد: شیوع ویروس کرونا در کشور و بروز 
مش��کلات ناش��ی از آن، عوارض صادرات مرغ را از پنج هزار 
توم��ان ب��ه یکه��زار و ۵۰۰ تومان کاهش داد، با این حال بخش 

خصوصی از این فرصت نتوانست به خوبی استفاده کند.به گفته 
کاظم نژاد، وزارت جهاد کش��اورزی به طور جدی به دنبال این 
بود که برای نهاده ها، ارز دولت کماکان پابرجا بماند، اما تلاش 
ها موثر نش��د و به ناچار باید به س��مت ارز نیمایی رفت.معاون 
وزیر جهاد کش��اورزی با بیان اینکه وضعیت امروز صنعت مرغ 
و تخم مرغ کش��ور به مانند س��ایر صنایع کش��ور، در پی ش��یوع 
ویروس کرونا نابس��امان ش��ده، اضافه کرد: بروز این مشکلات 

را نباید به گردن دولت نهاد.

ارزش ۱۰ � میلیارد دلاری صنعت مرغ و تخم مرغ
همچنین غلامعلی فارغی، عضو هیات مدیره اتحادیه مرغ داران 
گوش��تی ایران گفت: ارزش تولیدات مرغ گوش��تی و تخم گذار 
حدود ۱۰ میلیارد دلار اس��ت و نابس��امانی و بی نظمی در صدور 
پروانه های بهره برداری معضل ریش��ه دار این صنعت محسوب 
می ش��ود به طوری که در طول چهار دهه گذش��ته، بیش از دو 

برابر ظرفیت موردنیاز کشور، مجوز صادر شده است.
به اعتقاد وی، حدود ۲۵ هزار بهره بردار مختلف در صنعت مرغ 
گوش��تی و تخم گذار در کش��ور وجود دارد که هیچ یک از آنان 

قیمت گذار نیستند و عموما قیمت پذیر هستند.
فارغی یادآور ش��د: بازده صنعت مرغ  داری کش��ور کمتر از ۱۵ 
درصد است و دلیل افت بازدهی در این صنعت هم دخالت های 
دس��توری از س��وی دولت در تولید و بازار اس��ت.وی مدعی شد: 
مداخلات دولت ها در این صنعت، موجب ش��ده که بخش مرغ 
گوش��تی و مرغ مادر س��الیانه یکهزار و ۴۰۰ میلیارد تومان ضرر 

داشته باشد.

ضرورت حضور بخش خصوصی در تصمیم سازی ها � 
و در پایان س��ید فرزاد طلاکش، دبیرکل کانون سراس��ری مرغ 
تخم گذار ایران نیز در این نشست، یکی از معضلات پیش پای 
واحدهای تولیدی این بخش را نبود نظام توزیع مناسب نهاده ها 
بی��ان کرد و خواس��تار حضور نماین��دگان بخش خصوصی این 
صنعت در جلس��ات تصمیم س��ازی ها شد.وی با اشاره به اینکه 
صنعت تخم مرغ کش��ور طی پنج س��ال گذشته، بازار صادراتی 
آس��یای میان��ه را از دس��ت داد در حال��ی ک��ه بازارهای عراق و 
افغانستان نیز دست کم تا پنج سال آینده به طور کامل از دست 

ایران خارج خواهد شد.

رئیس اتحادیه صنف دستگاه های مخابراتی و ارتباطی افزود: به دلیل شیوع ویروس کرونا از بهمن ماه سال گذشته در کشور های همسایه و کشور 
خودمان و تعطیلی کسب و کار ها و همچنین برنامه های آموزشی که وزارت آموزش و پرورش برای ادامه روند آموزش با نام "شاد" در کشور ارائه 
کرد مصرف گوش��ی در کش��ور به ش��دت بالا رفت و باعث کمبود گوش��ی تلفن همراه در کش��ور ش��د.مهدی محبی در گفتگو باصدا و سیما گفت: نیاز 
کشور ماهیانه یک و نیم میلیون گوشی بود که در ماه های فروردین و اردیبهشت امسال فقط ۷۰۰ هزار گوشی وارد کشور شده که خودش یک و 
نیم میلیون کسری دارد.رئیس اتحادیه صنف دستگاه های مخابراتی و ارتباطی افزود: بانک مرکزی باید برای جبران این کمبود وارد این بازار شود 

و از این صنف حمایت و ارز مورد نیاز واردات گوشی را تامین کند تا واردکنندگان بتوانند گوشی به اندازه کافی وارد بازار کنند.

تاکید وزیر جهاد کشاورزی بر مشارکت 
کشاورزان در تصمیم گیری ها

وزیر جهاد کشاورزی با انتشار پیامی در صفحه شخصی 
خ��ود در فض��ای مجازی بر نقش آفرینی کش��اورزان در 
تصمیم گیری ه��ا تاکی��د کرد.به گ��زارش وزارت جهاد 
کشاورزی، متن پیام کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی 
به این شرح است:برآنم که کشاورزان و نمایندگان آن ها 
باید در تصمیم گیری های وزارت جهاد کشاورزی نقش 
داشته باشند.وی همچنین با انتشار پیامی دیگر، تصریح 
کرد: با وجود شرایط پیچیده کرونا در کشور هیچ خللی در 
تولید و تامین مایحناج اولیه و اساسی مردم به وجود نیامد 
ک��ه این امر را مدیون تولیدکنندگان بخش کش��اورزی 

هستیم.

افتتاح جدیدترین خط تولید محصولات 
صوت و تصویر ایرانی

خطوط تولید محصولات صوت و تصویر سام الکترونیک 
ب��ا حضور سرپرس��ت وزارت صمت ،اس��تاندار تهران و 
جمعی از مدیران صنایع و روسای اتحادیه های صنفی 
فردا افتتاح می ش��ود.متخصصین و کارشناس��ان جوان 
کشورمان در گروه سام، پس از یکسال تحقیق و مذاکره 
با برترین تامین کنندگان قطعات و مواد اولیه بین المللی 
و ب��ا به��ره گی��ری از تکنولوژی و تجربه بیش از دو دهه 
همکاری مستمر و موفق با متخصصین شریک تجاری 
کره ای خود، س��رانجام در س��ال جهش تولید با تکیه بر 
توانمندی و دانش تولید شده، موفق به راه اندازی مجدد 
خطوط تولید تلویزیون س��ام الکترونیک با حفظ کیفیت 

و تنوع پیش از تحریم ها شدند.
گ��روه س��ام، گام ب��ه گام مراحل تکمیل زنجیره تولید را 
ب��ا انتق��ال تکنول��وژی و دانش از متخصصان کره ای به 
نیروهای ایرانی طی کرد تا جایی که سالها محصولات 
برتری��ن برن��د الکترونیک دنیا را با همان کیفیت و تنوع 
بی��ن الملل��ی و همزم��ان با کره جنوبی در پایتخت ایران 
تولی��د ک��رد و ب��ازار مصرف با اطمین��ان از کیفیت به آن 

اقبال نشان میداد.

سفیر حسن نیت بحران قرن جهان به جوان 
ایرانی تعلق گرفت

مهدی کریمی تفرشی رئیس هیات مدیره تعاونی تولیدکنندگان 
مواد غذایی از میان نمایندگان کشورهای مختلف جهان موفق 
به کس��ب عنوان، س��فیر حس��ن نیت بحران قرن جهان شد، 

عنوانی که افتخار بی نظیر برای کشورمان محسوب می شود.
به گزارش فارس،هیأت داوران ۵ گانه پروژه سفیر حسن نیت 
بحران قرن جهان، مرکب از س��ازمان ملل متحد، س��ازمان 
تجارت جهانی، سازمان همکاری اقتصادی اکو، نهضت بین 
المللی صلیب سرخ و هلال احمر و نیز کمپین ایران همدل، 

دکت��ر مه��دی کریمی تفرش��ی را از می��ان کاندیدهای دیگر 
این س��مت، انتخاب و معرفی کرده اس��ت.گفتنی است بیستم 
خردادماه، با پوشش رسانه ای گسترده، در مراسمی با حضور 
مقامات سازمان های بین المللی و نیز میهمانانی از ستاد ملی 
مقابله با کرونا، پاسداشت جاودان ایشان در شبکه بین المللی 

موزه های صلح، دارای مقام مش��ورتی ش��ورای اقتصادی و 
اجتماعی سازمان ملل متحد، نصب و تاسیس می شود.نکته 
مهم اینکه در هر یک از چهل ش��عبه این مرکز بین المللی و 
در کشورهای مختلف، نمونه ای از این قاب برای بزرگداشت 

این نیکوکار، قرار گرفته و نگهداری خواهد شد. 

رئیس اتاق اصناف تهران گفت: فعالیت اصناف پرخطر تهران از امروز سه شنبه بلامانع است.به گزارش اتاق اصناف تهران، قاسم نوده فراهانی افزود: 
بر اساس تصمیم ستاد مقابله و پیشگیری از ویروس کرونا، همه اصناف حتی صنوفی که از آن ها به عنوان صنوف پرخطر یاد می شد، از سه شنبه این 
هفته )۶ خرداد( می توانند فعالیت خود را آغاز کنند.فراهانی تاکید کرد: تمام واحد های صنفی باید در سامانه salamat.gov.ir ثبت نام و کد مجوز 
بهداشت را دریافت و در واحد صنفی خود نصب کنند. فعالیت این واحد ها بدون ثبت نام و دریافت کد مجوز غیرمجاز خواهد بود.رئیس اتاق اصناف 
گفت: رستوران ها، اغذیه فروشی، طباخی و فست فود، گرمابه، سونا و ماساژ، تالار پذیرایی و سالن مراسم، قهوه خانه، چایخانه و تریا از جمله صنوف 

پرخطر به شمار می روند که پس از تعطیلات عید سعید فطر امکان بازگشایی با رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی ابلاغی را دارند.

نبود واردات، علت افزایش قیمت تلفن همراه آغاز فعالیت اصناف پرخطر تهران از امروز

رشد بازار مسکن ادامه نمی یابد
یک کارش��ناس بازار مس��کن گفت: مجموعه عواملی همچون 
انباشت تقاضا بعد از رکود ناشی از کرونا، انتظارات تورمی، رشد 
بازارهای موازی، تحریم ها و افزایش نقدینگی؛ منجر به ورود بازار 
مسکن به کانال ۱۷ میلیون تومان شد اما این روند ادامه دار نخواهد 
بود و در تابستان بازار به ثبات می رسد.مهدی سلطان محمدی در 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: در ماههای اسفند و فروردین به دلیل 
شیوع ویروس کرونا بازار مسکن دچار رکود شده بود و به یکباره با 
بازگشایی دفاتر املاک و افزایش خرید و فروش ها قیمت ها بالا 
رفت.این کارشناس اقتصاد مسکن با بیان این که تحریم های 
ظالمانه به رشد نقدینگی در کشور دامن می زند، گفت: نقدینگی 
سرگردان برای محافظت از کاهش ارزش، معمولًا به بازارهای 
ارز، طلا و مس��کن ورود می کند.س��لطان محمدی تصریح کرد: 
مجموعه این عوامل التهابی را در بازار مسکن در اردیبهشت ماه 
ایج��اد ک��رد اما انتظار نداریم که این روند در ماههای آینده ادامه 
پیدا کند. رش��د قیمت مس��کن شهر تهران در اردیبهشت امسال 
نس��بت به اردیبهش��ت س��ال قبل حدود ۳۴ درصد بود که با نرخ 

تورم عمومی تقریباً در یک سطح قرار دارد.

عزم دولت برای ساماندهی 
خانه های خالی از سکنه 

عضو کمیس��یون عمران مجلس گفت: با اش��اره به دستور رئیس 
جمهور برای  ساماندهی خانه های خالی در کشور، گفت: رئیس 
جمهور طی دستوری خواستار رفع موانع اجرای طرح ساماندهی 
خانه های خالی ش��ده اس��ت، این مس��ئله نشان می دهد که عزم 
دولت برای تعیین تکلیف این مساکن جزم است.مجید کیان پور 
در گفت وگو با خانه ملت، ادامه داد: براساس آمارها، حدود دو و نیم 
تا س��ه میلیون واحد مس��کونی خالی از سکنه در کشور وجود دارد، 
همچنین طبق این آمارها حدود ۵۰۰ هزار واحد مسکونی در پایتخت 
موجود است که باید ساماندهی شوند.وی با اشاره به ظرفیت های 
اقتصادی ساماندهی خانه های خالی برای کشور، افزود: دولت در 
شرایط کنونی با کسری بودجه مواجه است، از این رو ساماندهی خانه 
های خالی و اخذ مالیات از این مساکن می تواند بخشی از کسری  
بودجه دولت در سال جاری را جبران کند.وی ادامه داد: در شرایط 
کنونی زیرساختهای ساماندهی خانه های خالی در کشور فراهم 
شده، وزارت راه و شهرسازی در یک سال اخیر تمام تلاش خود را 
برای طراحی سامانه املاک و اسکان انجام داد و خوشبختانه این 
مهم در پایان سال ۹۸ محقق شد، پس از آن وزارتخانه، سامانه مذکور 
را برای اجرای به س��ازمان امور مالیاتی واگذار کرد تا این س��ازمان 

اطلاعات مالیاتی مالکان را در سامانه مذکور درج کند.


